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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΣΚΥ∆ΡΑΣ ΣΤΙΣ 31 IANOYAΡΙΟΥ 2013 
ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ: 33/2013                ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ∆ΙΑΤΑΞΗΣ 
Ψήφιση του προϋπολογισµού και του Ετήσιου Προγράµµατος δράσης του ∆ήµου Σκύδρας, 
έτους 2013. 
Σήµερα Πέµπτη 31 Ιανουαρίου  2013 και ώρα 19,00́ στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
∆ήµου Σκύδρας, συνεδρίασε δηµόσια το ∆ηµοτικό Συµβούλιο Σκύδρας, ύστερα από 
έγγραφη πρόσκληση αριθµ. 1440/25-1-2013 του προέδρου του, που είχε δηµοσιευθεί στον 
ειδικό χώρο ανακοινώσεων του ∆ηµοτικού καταστήµατος Σκύδρας και είχε επιδοθεί µε 
αποδεικτικό σε όλους τους δηµοτικούς συµβούλους και στο ∆ήµαρχο, όπως ορίζουν οι 
διατάξεις του άρθρου 95 του Ν. 3463/2006 (∆.Κ.Κ.), για να συζητήσει και να πάρει 
απόφαση στο παραπάνω θέµα της ηµερήσιας διάταξης. 
Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο πρόεδρος διαπίστωσε ότι σε σύνολο 27 
δηµοτικών συµβούλων  ήταν: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ 
1.Ανδρεάδης Ευστάθιος (Πρόεδρος) 
2.Καρακελίδης ∆αµιανός (Αντιπρόεδρος) 
3.Αλεξανδρίδου Ραχήλ (Γραµµατέας) 
4.Παπαδοπούλου Μαρία   
5.Σεµερτσίδης Θεοφάνης 
6.Ιγνατιάδου Αικατερίνη 
7.Καραγιάννης Μιχαήλ 
8.Παπαδόπουλος Θωµάς 
9.Θεοδωρίδης Ιωάννης 

        10.Καλώση Αικατερίνη   
11.Μηνάς Στυλιανός 

       12.Καρασαββίδης Λάζαρος 
        13.Σουρουτζίδης Στυλιανός 
        14.Πολυχρονιάδης ∆ηµήτριος 
        15.Κερµανίδης Κων/νος  
        16.Κελεσίδης Χρήστος 
        17.Πεντερίδης Αλέξιος  
        18.Τζαµτζής Ιορδάνης 
        19.Κρητίδου Ευφροσύνη 
        20.Αλατζάς Σάββας 

21.Βασιλείου Φώτιος 
         
         

22.Μίµης ∆ηµήτριος 
23.Καρρά Γεωργία 
24.Καλαϊτζόγλου Νικόλαος 
25.Αδαµίδου Παρθένα      Πρόεδρος ∆.Κ. Σκύδρας 
26.Σιδηρόπουλος Βασίλειος    ́ ΄         Τ.Κ.    Ριζού 
27.Μηνάς Στέργιος                  ́́              Καλυβίων     
28.Χατζηστρατής Γεώργιος    ́ ΄              Καλλίπολης 
29.Μπαξεβάνης Μιχαήλ           ́΄          Μαυροβουνίου 
30.Αβραµίδης Χρήστος           ́΄              Μανδάλου 
31.Χουτουρίδης Ευστάθιος     ́ ΄              Λιποχωρίου 
32.Περπερίδης Παύλος           ́΄               Κρανέας 
33.Χρυσουλίδης Θεόδωρος    ́ ΄               Νέας Ζωής 
34.∆ούµος Χρήστος                 ́́               Πρ. Ηλία 
35.Τσέµπτης Νικηφόρος          ́΄              Πετραίας 
36.Κολοβού Ελπίδα                 ΄΄             Σεβαστειανών     
37.Λιάκος ∆ανιήλ                    ́́              Ανύδρου 
38.Γεραντίδης Χαράλαµπος    ́ ΄             Αρσενίου 
39.Μόκρης Βασίλειος              ́́              Άσπρου 
40.Πασχαλίδης Σταύρος          ́΄             ∆άφνης 
41.Καρύπης Μάρκος               ́́               Καλής 
  

                     
               
Α Π Ο Ν Τ Ε Σ 

 
 1. Κωστόπουλος Κων/νος   2. Ξανθόπουλος Χρήστος 

        3. Αλεξανδρίδης Παύλος   
Στη συνεδρίαση ήταν παρών και ο Κυριάκος Παπαδόπουλος, τακτικός υπάλληλος του 
∆ήµου, για την τήρηση των πρακτικών. 
Στη συνεδρίαση ήταν παρών και ο ∆ήµαρχος Χοίδης Γεώργιος.  
Ο πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση ότι υπάρχει νόµιµη απαρτία κάνει την έναρξη της 
συνεδρίασης και τα µέλη του δηµοτικού συµβουλίου αρχίζουν να συζητούν το θέµα της 
ηµερήσιας διάταξης.      
  



   

Για το παραπάνω θέµα της ηµερήσιας διάταξης ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του δηµοτικού 
συµβουλίου τα εξής: 
 Σύµφωνα µε τις παρ.1-8 του άρθρου 266 του Ν.3852/2010: 
«1. Για το µεσοπρόθεσµο Προγραµµατισµό των ∆ήµων εκπονείται πενταετές Επιχειρησιακό 
Πρόγραµµα, το οποίο εξειδικεύεται κατ' έτος σε ετήσιο Πρόγραµµα ∆ράσης και Ετήσιο 
Προϋπολογισµό. Το Τεχνικό Πρόγραµµα καταρτίζεται µαζί µε το Ετήσιο Πρόγραµµα 
∆ράσης, το οποίο αποτελεί µέρος του και επισυνάπτεται, σε αυτό, ως παράρτηµα.  
2. Σε ειδικό παράρτηµα του προϋπολογισµού αναφέρονται οι δράσεις που αφορούν στις 
τοπικές και δηµοτικές κοινότητες, συµπεριλαµβανοµένων των έργων και των υπηρεσιών 
τους. 
3. Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής 
∆ιακυβέρνησης, µετά από γνώµη της Κεντρικής Ένωσης ∆ήµων Ελλάδας, καθορίζονται τα 
ποσοστά κατανοµής των πόρων που αφορούν στις δηµοτικές ενότητες. Σε περίπτωση που 
δηµοτική ενότητα έχει ενταχθεί στο πρόγραµµα εξυγίανσης, ο προϋπολογισµός του 
συντάσσεται µε βάση αυτό. 
4. Η Εκτελεστική Επιτροπή συγκεντρώνει και αξιολογεί τις προτάσεις των υπηρεσιών του 
δήµου για το Ε.Π.∆. και τον προϋπολογισµό και εισηγείται το προσχέδιο του Ε.Π.∆. και του 
προϋπολογισµού στην οικονοµική επιτροπή, προκειµένου η τελευταία να προβεί στην 
κατάρτιση αυτών και την υποβολή τους στο δηµοτικό συµβούλιο. 
5.Έως τις 30 Σεπτεµβρίου κάθε έτους ολοκληρώνονται οι διαδικασίες για τη σύνταξη 
προσχεδίου του Ε.Π.∆. και του προϋπολογισµού, καθώς και οι διαδικασίες διαβούλευσης. 
6.Συνοπτική οικονοµική κατάσταση του προϋπολογισµού, όπως τελικώς ψηφίσθηκε από το 
δηµοτικό συµβούλιο αναρτάται υποχρεωτικά στην ιστοσελίδα του οικείου δήµου και 
δηµοσιεύεται σε µία (1) τουλάχιστον ηµερήσια ή εβδοµαδιαία τοπική εφηµερίδα ή, εάν 
τέτοια δεν υπάρχει, σε εφηµερίδα που εκδίδεται στα όρια του νοµού που εδρεύει ο οικείος 
δήµος. Η παράλειψη της ανωτέρω δηµοσίευσης δεν επηρεάζει το κύρος της απόφασης του 
δηµοτικού συµβουλίου µε την οποία ψηφίστηκε ο προϋπολογισµός. 
7.Ο προϋπολογισµός, το ετήσιο πρόγραµµα δράσης, η εισηγητική έκθεση της οικονοµικής 
επιτροπής και οι αποφάσεις του δηµοτικού συµβουλίου που αφορούν την επιβολή των 
φόρων, τελών, δικαιωµάτων και εισφορών υποβάλλονται στον Ελεγκτή Νοµιµότητας για 
έλεγχο. Αν διαπιστωθεί κατά τον έλεγχο, ότι δεν έχουν εγγραφεί στον προϋπολογισµό οι 
υποχρεωτικές δαπάνες ή έσοδα που επιβάλλονται από το νόµο ή ότι έχουν εγγραφεί έσοδα ή 
έξοδα, τα οποία δεν προβλέπονται από το νόµο, ή ότι το ύψος των εσόδων υπερβαίνει 
αναιτιολόγητα τις αποδόσεις του προηγούµενου οικονοµικού έτους, ο Ελεγκτής 
Νοµιµότητας καλεί το δηµοτικό συµβούλιο να αναµορφώσει κατάλληλα τον προϋπολογισµό 
µέσα σε προθεσµία δεκαπέντε (15) ηµερών. 
8.Στις τοπικές και δηµοτικές κοινότητες συνιστάται πάγια προκαταβολή σε βάρος του 
σχετικού κωδικού αριθµού του προϋπολογισµού του οικείου δήµου. Με απόφαση του 
Υπουργού Εσωτερικών, Αποκέντρωσης και Ηλεκτρονικής ∆ιακυβέρνησης, µετά από γνώµη 
της Κεντρικής Ένωσης ∆ήµων Ελλάδας, καθορίζονται ανά δηµοτική και τοπική κοινότητα, 
οι δαπάνες που καλύπτονται από την πάγια προκαταβολή, καθώς και το ύψος αυτής µε βάση 
τον πληθυσµό. Υπόλογος για τη διαχείριση της πάγιας προκαταβολής είναι ο πρόεδρος του 
συµβουλίου της δηµοτικής κοινότητας ή ο πρόεδρος της τοπικής κοινότητας.» 
Η ∆ηµοτική Επιτροπή ∆ιαβούλευσης εξέφρασε προτάσεις και διατύπωσε γνώµες στην από  
12/12/2012 συνεδρίασή της σχετικά µε το προσχέδιο του προϋπολογισµού και του Ετήσιου 
Προγράµµατος ∆ράσης, κατά τις διατάξεις της παρ.3 του άρθρου 76 του Ν.3852/2010, τις 
οποίες έχει συγκεντρώσει και αξιολογήσει κατά την παρ.1 του άρθρου 4   της ΚΥΑ οικ. 
47490/18-12-2012 (ΦΕΚ 3390/18.12.2012, τεύχος Β’) η Εκτελεστική Επιτροπή. 
Η εκτελεστική Επιτροπή µε την υπ’ αριθ. 4/3-12-2012  απόφασή της εισηγήθηκε το 
προσχέδιο του προϋπολογισµού και του ΕΠ∆ στην Οικονοµική Επιτροπή κατά την περιπτ. δ’ 
του άρθρου 63 του Ν.3852/2010. 



Η οικονοµική Επιτροπή λαµβάνοντας όλα τα παραπάνω υπόψη συνέταξε σύµφωνα µε την 
περίπτ. α’ του άρθρου 72 του Ν.3852/2010 το σχέδιο του Προϋπολογισµού και του ΕΠ∆ το 
οποίο και υπέβαλλε στο ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την υπ’ αριθ. 2/25-1-2012   απόφασή της. 
Σύµφωνα  µε την παρ. 6, άρθρο 3 της ΚΥΑ οικ.47490/18-12-2012(ΦΕΚ 
3390/18.12.2012 τεύχος Β'):  
6.Η σύνταξη του προσχεδίου του Ε.Π.∆. και του προϋπολογισµού, οι διαδικασίες 
διαβούλευσης και η ψήφιση του προϋπολογισµού έτους 2013, από το δηµοτικό συµβούλιο, 
πρέπει να έχουν ολοκληρωθεί εµπρόθεσµα, καθώς σε κάθε περίπτωση, σύµφωνα µε την 
παράγραφο 3 του άρθρου 1 της από 18.11.2012 Πράξης Νοµοθετικού Περιεχοµένου (Α’ 228) 
«∆ηµοσιονοµικοί κανόνες και άλλες διατάξεις», όλα τα νοµικά πρόσωπα – φορείς της 
Γενικής Κυβέρνησης υποχρεούνται να έχουν εγκρίνει τον προϋπολογισµό κάθε έτους µέχρι 
την 31η Ιανουαρίου του έτους, στο οποίο αυτός αναφέρεται.... Συνεπώς, οι διατάξεις της παρ. 
1 του άρθρου 160 του Κ∆Κ, περί διάρκειας ισχύος του προϋπολογισµού, εφαρµόζονται για 
πληρωµή δαπανών, µόνο µέχρι την31η Ιανουαρίου.” 
Επίσης, σύµφωνα µε το άρθρο 5 της ανωτέρω ΚΥΑ: 
1.Στους προϋπολογισµούς εγγράφονται µόνο νοµοθετηµένα έσοδα και το ύψος τους 
προσδιορίζεται µε βάση τα πραγµατικά στοιχεία απόδοσης κάθε εσόδου λαµβάνοντας κυρίως 
υπόψη τα διαχειριστικά αποτελέσµατα του προηγούµενου οικονοµικού έτους και ειδικότερα 
τα ποσά που εισπράχθηκαν, σύµφωνα µε τις οδηγίες που περιγράφονται κατωτέρω στην 
παράγραφο 4 του παρόντος. Η παράλειψη εγγραφής θεσµοθετηµένων εσόδων από φόρους, 
τέλη, δικαιώµατα και εισφορές που υποχρεωτικά επιβάλλονται και εισπράττονται βάσει της 
ισχύουσας νοµοθεσίας, συνιστά αδράνεια είσπραξης εσόδων κατά την έννοια του άρθρου 277 
του ν.3852/2010, όπως ισχύει. Τα στοιχεία αυτά εξάγονται ιδίως από τις τριµηνιαίες εκθέσεις 
αποτελεσµάτων εκτέλεσης του προϋπολογισµού, που συντάσσονται κατ’ εφαρµογή των 
διατάξεων της παρ. 9 του άρθρου 266 του ν. 3852/2010. Απαιτείται ιδιαίτερη προσοχή από 
τους αρµόδιους για τη σύνταξη του προϋπολογισµού επί του σηµείου αυτού, καθώς 
υπερεκτίµηση ή υποεκτίµηση της απόδοσης των εσόδων ή εκτίµηση εσόδων που δεν έχουν 
νόµιµη βάση (εικονικά έσοδα), δηµιουργεί σοβαρά προβλήµατα στην εκτέλεση του 
προϋπολογισµού... 

3.Για τον προσδιορισµό του ύψους των εξόδων λαµβάνονται υπ’ όψη τα διαχειριστικά 
αποτελέσµατα του προηγούµενου οικονοµικού έτους και ειδικότερα τα ποσά που έχουν 
ενταλθεί. 
4.α) Το άθροισµα των ποσών που εγγράφονται στον προϋπολογισµό του 2013 για τις 
κατωτέρω αναφερόµενες οµάδες εσόδων δεν µπορεί να υπερβαίνει κατά περισσότερο από 
30% το αντίστοιχο άθροισµα που εκτιµάται ότι προκύπτει για το έτος 2012...  
β) Στην οµάδα εσόδων 32 εγγράφονται όλες οι απαιτήσεις (βεβαιωθέντα) που προέκυψαν 
κατά τα Προηγούµενα Οικονοµικά Έτη (ΠΟΕ) και στην οµάδα δαπανών 85 «Προβλέψεις µη 
είσπραξης εισπρακτέων υπολοίπων βεβαιωµένων κατά τα Π.Ο.Ε. εντός του οικονοµικού 
έτους» υποχρεωτικά εγγράφεται, ως πρόβλεψη µη είσπραξης, το ποσό που προκύπτει από τα 
στοιχεία εκτέλεσης του προϋπολογισµού του προηγούµενου έτους, σύµφωνα µε τη 
µεθοδολογία που αναπτύσσεται στο κάτωθι παράδειγµα....  
7.Η πίστωση που θα εγγραφεί στον προϋπολογισµό για τα έσοδα από τους Κεντρικούς 
Αυτοτελείς Πόρους (Κ.Α. 0611), θα είναι ίση µε το χρηµατικό ποσό που έλαβε ο κάθε δήµος 
ως τακτική επιχορήγηση µηνός Νοεµβρίου 2012, επί 1,24 και πολλαπλασιαζόµενο επί 12.Η 
διαφορά που θα προκύψει από τους ΚΑΠ του έτους 2013 θα εγγραφεί στον προϋπολογισµό 
µε αναµόρφωση... 
11.Τα χρηµατικά ποσά που έχουν αιτηθεί οι δήµοι ως έκτακτη χρηµατοδότηση για την 
εξόφληση ληξιπρόθεσµων υποχρεώσεων έως 31-12-2011 προς τρίτους, ............στον Κ.Α. 
1215 «Επιχορηγήσεις για εξόφληση ληξιπρόθεσµων υποχρεώσεων», εφόσον το σύνολο του 
αιτηθέντος ποσού είναι µικρότερο ή ίσο µε τις υφιστάµενες κατά τις 30/9/2012 
ληξιπρόθεσµες υποχρεώσεις....  
12.Στον υπό κατάρτιση προϋπολογισµό, οι επενδυτικές δαπάνες δήµων πρώην ΣΑΤΑ θα 
εγγραφούν στα έκτακτα έσοδα. Το ύψος της πίστωσης που θα εγγραφεί, θα είναι το ποσό της 



ΣΑΤΑ που έλαβαν οι ΟΤΑ το έτος 2012 και αναλογεί στο έτος αυτό (δεν θα 
συνυπολογισθούν, δηλαδή, χρηµατικά ποσά από τη ΣΑΤΑ έτους 2011 που έλαβαν οι δήµοι 
κατά τη διάρκεια του 2012). Η διαφορά που θα προκύψει για επενδυτικές δαπάνες δήµων 
έτους 2013 θα εισαχθεί στον προϋπολογισµό µε αναµόρφωση... 
Μετά την ως άνω παρουσίαση ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον κ. Τζαµτζή ο οποίος 
αναφερόµενος στον προϋπολογισµό είπε ότι  είναι εικονικός, µε  τα έξοδα να µη καλύπτονται 
από τα έσοδα. Οι προµήθειες και εργασίες να γίνονται µε διαγωνισµό για να µη τις παίρνουν 
πάντοτε  οι ίδιοι ανάδοχοι.    Τελειώνοντας είπε ότι πρέπει να δοθεί έµφαση στο θέµα της 
απαλλοτρίωσης οικοπέδων από ιδιώτη για ανέγερση σχολείων και  στην  αξιοποίηση των 
λουτρών του Λουτροχωρίου, ενώ µέχρι σήµερα δεν έχει γίνει κάτι, ενώ η εταιρία που ήρθε 
ήταν χάσιµο χρόνου και έπρεπε να είχε γίνει επίσηµη πρόσκληση ενδιαφέροντος διότι 
επενδυτές υπάρχουν. Καταλήγοντας επανέλαβε ότι πρόκειται για προϋπολογισµό φτώχειας. 
Στη συνέχεια τον λόγο πήρε o κ. Καραγιάννης που είπε ότι τον προϋπολογισµό µε την µορφή 
που έχει κατατεθεί δεν µπορούµε και δεν πρέπει να τον ψηφίσουµε για τον λόγο ότι δεν είναι 
εναρµονισµένος µε ότι έχει συζητηθεί και κυρίως µε ότι έχει ψηφιστεί τα προηγούµενα δύο 
χρόνια στην αίθουσα αυτή. 
Έχουµε αποφασίσει  την εκ νέου υποβολή της αρθείσας, από το διοικητικό δικαστήριο 
Βέροιας, ρυµοτοµικής απαλλοτρίωσης των επονοµαζόµενων οικοπέδων Κωσταβάρα που 
προορίζονταν να καλύψουν τις ανάγκες της σχολικής στέγης στην πόλη της Σκύδρας. 
Απαραίτητη προϋπόθεση όµως για να επιτευχθεί αυτή η νέα επιβολή είναι να καταδεικνύεται 
η πρόθεση και η οικονοµική δυνατότητα του δήµου για την άµεση καταβολή της 
προσήκουσας αποζηµίωσης στους δικαιούχους.  Αυτή η πρόθεση-δυνατότητα αποδεικνύεται 
µε την εγγραφή της προσήκουσας αποζηµίωσης σε ειδικό κωδικό στον προϋπολογισµό του 
δήµου. Το ύψος της αποζηµίωσης ορίζεται µε βάση το σύστηµα αντικειµενικών αξιών του 
υπουργείου οικονοµικών. Στον προϋπολογισµό όµως που σήµερα κατατέθηκε για ψήφιση 
τέτοια πρόβλεψη δεν υπάρχει. Αυτό σηµαίνει στην πράξη ακύρωση της προγενέστερης 
απόφασης του δηµοτικού συµβουλίου Σκύδρας και  ότι προχωράµε αναγκαστικά σε 
τροποποίηση του εγκεκριµένου ρυµοτοµικού σχεδίου Σκύδρας προκειµένου αυτά τα 
οικόπεδα να επιστραφούν  άµεσα στον ιδιοκτήτη τους σύµφωνα µε την τελεσίδικη απόφαση 
του διοικητικού δικαστηρίου της Βέροιας. 
Τι προτείνω. Να εγγραφεί στον προϋπολογισµό που σήµερα ψηφίζουµε πίστωση 298.995,84 
ευρώ ώστε να εξασφαλιστεί η αποζηµίωση για το ένα από τα δύο οικόπεδα που είναι και το 
µεγαλύτερο σε έκταση και να επιστραφεί άµεσα το άλλο στον κύριο Κωσταβάρα. Για την 
εξεύρεση του πιο πάνω ποσού προτείνω την µείωση ποσού 150.000 ευρώ από τον κωδικό 
02.20.6641 που προορίζεται για «προµήθεια καυσίµων και λιπαντικών µεταφορικών µέσων» 
γιατί είναι σαν ποσό υπερβολικό. Το 2011 το ποσό που έχει ενταλθεί είναι 211.000 ευρώ, το 
2012 218.000 ευρώ, από πού προκύπτει η ανάγκη για φέτος να διατεθεί ποσό της τάξης των 
350.000 ευρώ; Ο κύριος Κωστόπουλος, αντιδήµαρχος καθαριότητας µέχρι τέλος του 
Οκτώβρη, στην προηγούµενη συνεδρίαση του δηµοτικού συµβουλίου µας έκανε µια 
λεπτοµερέστατη αναφορά για το κόστος των  καυσίµων  που απαιτείται  στον τοµέα της 
καθαριότητας που δεν προσεγγίζει ούτε το µισό της πρόβλεψης. Έκανε λόγο για 
καταναλώσεις περί τις 48.000 λίτρων ετησίως. Και αυτά µε στοιχεία ηµέρας.  Ακόµη και τα 
καύσιµα του οδοστρωτήρα και του φορτηγού να υπολογίσουµε δεν ξεπερνάµε τα 70 µε 80 
χιλιάδες  λίτρα.   Εννοείται, και το λέω επειδή ακουστήκαν κάποιες φωνές, ότι υπάρχουν και 
ανάγκες για την θέρµανση αλλά αυτές οι δαπάνες πρέπει να είναι περασµένες σε άλλο κωδικό 
και από ότι βλέπω υπάρχει πρόβλεψη στον κωδικό 02.70.6644 ποσού 55.000 για την κάλυψη 
τους.  
Προτείνω την εξοικονόµηση ποσού 74.000 ευρώ από την κατάργηση των κωδικών 
02.20.6262.001, 02.20.6262.002, 02.20.6262.003, 02.20.6262.004 που αναφέρονται σε 
εργασίες καθαρισµού κοινόχρηστων χώρων και εργασίες καθαρισµού ρεµάτων ∆ηµοτικής 
Ενότητας Σκύδρας και Μενηίδος γιατί ήδη προβλέπεται στον κωδικό 02.20.7333.008 εργασία 
µε τίτλο «καθαρισµός κοινόχρηστων χώρων» µε πρόβλεψη 65.000 ευρώ που τα περιέχει. 
Μιλάµε για τις ίδιες εργασίες και µάλιστα σε τέσσερα σπασµένα κοµµάτια που για πρώτη 



φορά εµφανίζονται σε προϋπολογισµό του δήµου Σκύδρας και δεν καταλαβαίνω σε τι 
εξυπηρετούν.  
Προτείνω επίσης την περικοπή ποσού 148.000 ευρώ από τους κωδικούς 02.20.6041.001 και 
02.20.6051.001 που αφορούν δαπάνες µισθοδοσίας και κρατήσεις για συµβάσεις Ι.∆.Ο.Χ. για 
τον λόγο ότι οι ανάγκες δεν είναι ίδιες µε τις περυσινές αφού τώρα έχουµε προσωπικό που 
απασχολείται από τα προγράµµατα κοινωνικής εργασίας που υλοποιούνται στον δήµο.  
Επειδή τα χρήµατα που ζητάω να περικοπούν είναι περίπου 70.000 ευρώ περισσότερα από το 
απαιτούµενο για την απαλλοτρίωση ποσό, ζητάω να προβλεφθεί στον προϋπολογισµό ποσό  
50.000 ευρώ για να µπορέσουµε να ξεκινήσουµε µέσα στο 2013 µελέτη για  Γενικό 
Πολεοδοµικό Σχέδιο στην ∆ηµοτική Ενότητα Σκύδρας µιας και αυτή της Μενηίδας διαθέτει 
ήδη. Το ισχύον Γ.Π.Σ. αφορά µόνο την πόλη της Σκύδρας και έχει εγκριθεί πριν από 26 
χρόνια και πρέπει να αλλάξει, είναι παρωχηµένο. Προτείνω επίσης την διάθεση πίστωσης 
20.000 ευρώ για την σύνταξη φακέλου για την αναζήτηση ιδιώτη επενδυτή στα λουτρά 
Λουτροχωρίου. Σήµερα ο δήµος αδυνατεί από µόνος του να προβεί στην εκµετάλλευση 
αυτών των πηγών. Μπορεί όµως να αρχίσει να προετοιµάζει το έδαφος για να εξακριβώσει  
µια  πιθανή εγκατάσταση ιδιώτη επενδυτή µέσα από συνεργασία µε τον δήµο. 
Κάτι ακόµη που δεν µπορώ να κατανοήσω είναι γιατί στον φετινό προϋπολογισµό όλα τα 
έξοδα που αφορούν την ∆ΕΗ είναι περασµένα σε ένα κωδικό τον 02.20.6211.001 που στην 
ουσία αφορά µόνο τις «Υπηρεσίες Καθαριότητας και  Ηλεκτροφωτισµού» .Τα δηµοτικά 
κτίρια δεν καταναλώνουν ρεύµα; Τα γήπεδα ;  Γιατί καταργούµε τους κωδικούς 02.10.6211 
και 02.70.6211.001 και κυρίως γιατί δεν ενεργοποιούµε σύµφωνα µε την ΚΥΑ και τις οδηγίες 
της τους ΚΑ 627  για τα έξοδα φωτισµού που αφορούν φωτισµό δηµοτικών κτιρίων και είναι 
λειτουργικές δαπάνες. Έχουµε σκεφτεί ότι έτσι ενοποιούµε σε ένα κωδικό δαπάνες για ρεύµα 
που αφορούν  αφενός την παραγωγική διαδικασία, άρα µπορούν να χρησιµοποιηθούν ως 
βάση για πιθανή απαίτηση αύξησης ανταποδοτικών τελών, αφετέρου λειτουργικές δαπάνες 
που δεν επιτρέπεται να χρησιµοποιηθούν για κάτι τέτοιο; Αν αύριο χρειαστεί να ξεχωρίσουµε 
αυτές τις δύο κατηγορίες πως θα το κάνουµε; 
Προτείνω οι δαπάνες φωτισµού να περαστούν σε πέντε κωδικούς. Τους τρεις που 
προϋπήρχαν και σε δύο ακόµη από τους ΚΑ  627 στις «Οικονοµικές ∆ιοικητικές Υπηρεσίες» 
και στις «Λοιπές Υπηρεσίες» 
Τις προτάσεις µου αυτές τις καταθέτω αυτοτελώς για ψήφιση στη σηµερινή συνεδρίαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου  
Στο τέλος ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον ∆ήµαρχο ο οποίος είπε ότι για τις προµήθειες και 
εργασίες δεν υπάρχει προσέλευση αναδόχων εξαιτίας της οικονοµικής κατάστασης που 
υπάρχει και για το λόγο αυτό φαίνεται να παίρνουν τις εργασίες και προµήθειες οι ίδιοι 
ανάδοχοι. Αναφερόµενος ο δήµαρχος στον προϋπολογισµό επισήµανε ότι η γενικότερη 
οικονοµική κατάσταση δεν επιτρέπει τη σύνταξη άλλου προϋπολογισµού, ενώ τόνισε ότι οι 
ενέργειες  και οι προσπάθειες που γίνονται από την πλευρά της δηµοτικής αρχής είναι πολύ 
σηµαντικές και αξιόλογες για την ανάπτυξη του δήµου, καθώς ήδη εκπονήθηκαν και 
ολοκληρώθηκαν κάποιες µελέτες, ενώ άλλες ετοιµάζονται, καταθέτονται προτάσεις και 
ειδικότερα ανέφερε ότι υπάρχουν δύο µελέτες ώριµες για τα αρδευτικά δίκτυα στο Αρσένι 
και Πετριά,  υπάρχουν έτοιµα  προγράµµατα αγροτικής οδοποιϊας, πρόγραµµα για την 
εξοικονόµηση ηλεκτρικής ενέργειας σε πάρκα και δηµοτικούς χώρους-φωτοβολταϊκά,   
µελέτες χαλικόστρωσης δρόµων,  κυκλοφοριακή µελέτη για όλη τη Σκύδρα και προτάσεις 
για πεζοδρόµηση και ανάπλαση χώρων, παράλληλα σηµαντικές είναι οι ενέργειες για το 
πρόγραµµα βιοµάζας στο δήµο. Τέλος δήλωσε ότι η δηµοτική αρχή ερευνά το θέµα των 
λουτρών Λουτροχωρίου, αναζητώντας επενδυτές και όλα τα παραπάνω αποδεικνύουν ότι η 
δηµοτική αρχή κάνει ότι µπορεί για την ανάπτυξη του τόπου και του δήµου µας. 
   
Για το Ετήσιο Πρόγραµµα ∆ράσης ο κ. Τζαµτζής ζήτησε και έλαβε τον λόγο και διατύπωσε 
τις παρακάτω επισηµάνσεις που αφορούν τη λειτουργία του δήµου: 1) ότι ο δήµος πρέπει να 
συµµετέχει στα κεντρικά πολιτικά δρώµενα, όπως π.χ. στο συνέδριο της  ΚΕ∆Ε, 2)ότι πρέπει 
να ενισχυθεί ο τοµέας των απόρων µε δεδοµένο την οικονοµική κρίση, 3) ότι ο δήµος πρέπει 



να φροντίζει για την προµήθεια πετρελαίου στους παιδικούς σταθµούς και σχολεία, 4)   ότι ο 
δήµος πρέπει να προβεί σε έρευνα για την αγροτική ανάπτυξη, να γίνει επαφή µε το 
Υπουργείο Γεωργίας για τις ανεκµετάλλευτες εκτάσεις και εγκαταστάσεις του ΚΕΓΕ, να 
δηµιουργηθεί φορέας σε συνεργασία µε το Υπουργείο Γεωργίας προκειµένου να γίνουν 
προτάσεις και έρευνα για την ανάπτυξη της περιοχής µας, 5) ότι η ιστοσελίδα του δήµου 
πρέπει να ενηµερώνεται, 6) ότι πρέπει να γίνουν προτάσεις στο αρµόδιο υπουργείο για το 
χώρο του στρατοπέδου. 
 Στο σηµείο αυτό ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δήµαρχο ο οποίος  είπε ότι για τα 
οικόπεδα που προορίζονται να καλύψουν τις ανάγκες  σχολείων στέγης στην πόλη της 
Σκύδρας, αφού προηγούµενα αποζηµιωθούν οι δικαιούχοι, αυτό θα γίνει µε αναµόρφωση 
πρ/σµού του ∆ήµου, ο δήµος όσο µπορεί είναι κοντά στους δηµότες, ότι προµηθεύει τα 
σχολεία και τους παιδικούς σταθµούς µε πετρέλαιο, ότι όσον αφορά το ΚΕΓΕ ιδρύθηκε 
άλλος φορέας: «Η ∆ΗΜΗΤΡΑ», ότι από την πλευρά του δήµου έγιναν πολλές και συνεχείς 
προσπάθειες για την παραχώρηση χώρου από το στρατόπεδο και ακόµη αναµένεται 
απάντηση, οµοίως έγιναν επαφές και για την πρώην Λ.Α.Φ., όπως και για την παραχώρηση 
έκτασης στο Λουτροχώρι από το υπουργείο Γεωργίας, για την αξιοποίηση των λουτρών. 
Μετά τη διαλογική συζήτηση ο πρόεδρος κάλεσε το σώµα να ψηφίσει για τον 
προϋπολογισµό και το ΕΠ∆ του ∆ήµου οικονοµικού έτους 2013.  
Το ∆.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του προέδρου, είδε τα σχετικά έγγραφα και έλαβε 
υπ’όψιν του:   
- την περίπτ. α’ της παρ.1 του άρθρου 72 του Ν.3852/2010 
- τις παρ. 1-8 του άρθρου 266  του Ν.3852/2010 
- την παρ.3 του άρθρου 76 και τις περιπτ. δ’ και ε’ του άρθρου 63 του Ν.3852/2010 
- τις παρ.1-3 του άρθρου 86 του Ν.3852/2010,  
- την ΚΥΑ οικ 47490/18-12-2012 µε θέµα «Παροχή οδηγιών για την κατάρτιση του 
προϋπολογισµού των δήµων, οικονοµικού έτους 2013 - τροποποίηση της υπ’ αριθµ. 
7028/3-2-2004 (ΦΕΚ 253 Β΄) απόφασης «Καθορισµός του τύπου του προϋπολογισµού 
των δήµων και κοινοτήτων»  
 -  Τις αριθ. 3,4/12-2012 αποφάσεις της Επιτροπής ∆ιαβούλευσης για το προσχέδιο 
πρ/σµού και το ετήσιο πρόγραµµα δράσης 2013. 
 - Την υπ’ αριθ. 4/3-12-2012 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής µε την οποία 
εισηγήθηκε το προσχέδιο του προϋπολογισµού και του ΕΠ∆ στην Οικονοµική Επιτροπή 
- Το σχέδιο του προϋπολογισµού και του ΕΠ∆ του ∆ήµου Σκύδρας  έτους 2013, όπως 
συντάχθηκε µε την αριθ.  2/24-1-2013 απόφαση της Οικονοµικής Επιτροπής  
Και έπειτα από διαλογική συζήτηση, κατά πλειοψηφία  

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Α. Ψηφίζει τον Προϋπολογισµό και το Ετήσιο Πρόγραµµα ∆ράσης του έτους 2013 όπως 
εµφανίζονται στα επισυναπτόµενα κείµενα τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο µέρος της 
παρούσας απόφασης, µε γενική ανακεφαλαίωση του προϋπολογισµού, ως εξής:  

 
ΓΕΝΙΚΗ ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ: 

 
ΚΑΤΗΓΟΡΙΑ ΠΟΣΟ (€) 
Ε  Σ  Ο  ∆  Α  

ΤΑΚΤΙΚΑ (0) 6.540.274,85 
ΕΚΤΑΚΤΑ (1) 3.143.193,67 
ΕΣΟ∆Α ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΤΩΝ (2) 529.788,98 
ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΌ ∆ΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΑΠΌ 
Π.Ο.Ε. (3) 

3.823.812,27 

ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ∆ΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ (4) 1.753.996,28 
ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ (5) 307.208,19 

ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟ∆ΩΝ 16.098.274,24 



Ε  Ξ  Ο  ∆  Α  
ΕΞΟ∆Α (Κ.Α. 6) 6.597.765,42 
ΕΠΕΝ∆ΥΣΕΙΣ (Κ.Α. 7) 2.360.542,30 
ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε. - ΑΠΟ∆ΟΣΕΙΣ & ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ (Κ.Α. 
8) 

7.116.920,74 

ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ ΚΕΦΑΛΑΙΟ (Κ.Α. 9) 23.045,78 
ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟ∆ΩΝ 16.098.274,24 

 
Β. Το κείµενο του προϋπολογισµού και του ΕΠ∆ µε τα επισυναπτόµενα έγγραφα και 
παραρτήµατα να υποβληθεί στον Ελεγκτή Νοµιµότητας (µέχρι την τοποθέτησή του στον 
Γ.Γ. Αποκεντρωµένης ∆ιοίκησης) εντός δεκαπέντε (15) ηµερών για έλεγχο.  
Γ. Συνοπτική κατάσταση του προϋπολογισµού να αναρτηθεί στην ιστοσελίδα του ∆ήµου 
και να δηµοσιευθεί σε µία (1) τουλάχιστον ηµερήσια ή εβδοµαδιαία τοπική εφηµερίδα ή, 
εάν τέτοια δεν υπάρχει, σε εφηµερίδα που εκδίδεται στα όρια του νοµού που εδρεύει ο 
δήµος. 
∆. Η παρούσα απόφαση µε βάση το άρθρο 2, παρ 4, του ν. 3861/2010 «πρόγραµµα 
διαύγεια», πρέπει να αναρτηθεί στο διαδίκτυο διαφορετικά δεν εκτελείται. 
Ο σύµβουλος της συµπολίτευσης Καραγιάννης Μιχαήλ και οι σύµβουλοι της ελάσσονος  
αντιπολίτευσης Καρρά Γεωργία και Καλαϊτζόγλου Νικόλαος καθώς και οι σύµβουλοι 
της µείζονος αντιπολίτευσης Ιορδάνης Τζαµτζής,  Ευφροσύνη Κρητίδου και 
Καρακελίδης ∆αµιανός  καταψήφισαν τον προϋπολογισµό για τους λόγους που  
ανέφεραν στο σώµα οι κ. Καραγιάννης Μιχαήλ και. Τζαµτζής Ιορδάνης, αντίστοιχα. 
Οι σύµβουλοι της µείζονος αντιπολίτευσης Ιορδάνης Τζαµτζής, Μίµης ∆ηµήτριος, 
Βασιλείου Φώτιος, Αλατζάς Σάββας, Ευφροσύνη Κρητίδου και Καρακελίδης ∆αµιανός  
καταψήφισαν  το ετήσιο πρόγραµµα δράσης του δήµου έτους 2013.   
Έτσι συντάχτηκε η απόφαση αυτή και πήρε αριθµό 33/2013 
                    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 
                                                          Ακολουθούν Υπογραφές 
                
                Ακριβές απόσπασµα. 
                Ο Πρόεδρος του ∆.Σ. 
    
           ΑΝ∆ΡΕΑ∆ΗΣ ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ 


